
Verslag informatiemiddag en -avond Waterfront Kust 

 

Op 7 december 2022 heeft gemeente Lelystad een algemene informatiemiddag en -avond 

georganiseerd over het project Waterfront Kust. Alle geïnteresseerden waren welkom. Omwonenden 

hebben een uitnodiging thuis ontvangen. Daarnaast zijn de inwoners van Lelystad via de Flevopost, 

gemeente nieuwsbrief en sociale media uitgenodigd. Bijna 300 geïnteresseerden zijn langs geweest.  

 

De reden voor deze informatiebijeenkomst is het project Waterfront Kust. De gemeente wil samen 

met inwoners van Lelystad kijken hoe we dit gebied het beste kunnen ontwikkelen. Tijdens de 

informatieavond is het proces en de inhoud van de door bureau Mecanoo uitgevoerde verkenning 

toegelicht. Ook is samen met de aanwezigen ingezoomd op de mogelijke ontwikkelingen in het 

gebied.  Aan de verschillende tafels was ruimte om te praten over onderwerpen die voor de 

inwoners belangrijk zijn.  

 

Het doel is om een start te maken van een gezamenlijk proces dat moet gaan leiden tot een 

stedenbouwkundig plan voor het waterfront. Het proces duurt ongeveer een jaar en kent meerdere 

contactmomenten. Het is de bedoeling van de gemeente om de belangrijkste vraagstukken samen 

met belanghebbenden en direct omwonenden uit te werken, maar ook is het mogelijk voor alle 

inwoners van Lelystad om mee te denken over de ontwikkelingen voor het kustgebied. Het 

kustgebied is voor iedereen. Er komen verschillende werkvormen, waarin volop ruimte is om 

wensen, zorgen en ideeën mee te geven. De bijeenkomsten over oplossingsrichtingen volgen in 

2023. De gemeenteraad beslist uiteindelijk over de plannen. Na het stedenbouwkundig plan volgt de 

juridisch planologische vertaling in de vorm van het Omgevingsplan / bestemmingsplan. Hierin wordt 

vastgelegd wat wel en niet mag.  

 

De verkenning van Mecanoo is op de informatieavonden nader toegelicht. De verkenning vormt het 

vertrekpunt voor het op te stellen stedenbouwkundig plan. Gedurende het proces kunnen ideeën 

worden ingebracht en kunnen nadere uitwerkingen aanleiding geven om andere keuzes te maken. 

Sommige zaken liggen wel vast, zoals de functies per deelgebied. Zie hiervoor de verdeling op de 

pagina van Waterfront Kust. 

 

Tijdens de informatiebijeenkomst was het voor de aanwezigen op meerdere manieren mogelijk om 

vragen te stellen en wensen en zorgen mee te geven. Het overzicht van de schriftelijke inbreng is 

opgenomen in twee aparte documenten: het overzicht van de beschreven geeltjes en het overzicht 

van de uitgeschreven antwoordkaarten.  De inbreng bepaalt mede de agenda voor het komende half 

jaar. Onderwerpen waar veel zorgen over zijn, pakken we als eerst op.  Daarna gaan we aan de slag 

met de ingebrachte wensen. De volgende algemene informatiebijeenkomst is waarschijnlijk rond de 

zomer van 2023 wanneer er een concept-stedenbouwkundig plan voor het gebied ligt. Dit is het 

concept plan waarin concreet is opgenomen waar wat komt. 

 

 


